

**Protokół**  
Zebrania Zarządu Osiedla  
Biskupin – Sępolno - Dąbie - Bartoszowice  
VI/2020 - 22.09.2020, godz. 19:15, ul. Pautscha 4

**Lista obecności członków Zarządu:**

Mateusz Janusz – Przewodniczący Zarządu  
Paweł Wawrzynowicz – Wiceprzewodniczący Zarządu  
Elżbieta Francuz – Członek Zarządu

**Obecni goście:**

Olga Dokowicz – Przewodnicząca Rady  
Damian Dudała - Radny  
Kamil Stasiak – Asystent Zarządu



**1. Rozpoczęcie. Sprawdzenie kworum. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.**

Zebranie rozpoczęło o godzinie 19:19

**2. Przegląd propozycji działań w Gnieździe przy ul. Potebni 41. Ustalenie kosztów, wystąpienie do WCRS lub WSS z wnioskiem o dotację - uchwała.**

Jeśli Osiedle potrzebuje na ten obiekt pieniędzy to musi wnioskować do WCRS lub do Wydziału Partycypacji Społecznej.

Według WCRS porozumienie na podstawie którego działamy teraz na Potebni będzie w mocy, zostanie ewentualnie podpisana umowa ze stowarzyszeniem/operatorem i to mimo wszystko Zarząd Osiedla będzie nadal odpowiadać za mienie itd., a operator będzie tylko prowadzić zajęcia i ma uczestniczyć w kosztach. Nie ma możliwości, żeby podmiot, który wygrał konkurs prowadził jakąkolwiek działalność komercyjną.


Radny Damian Dudała przygotował formularz dla ludzi, którzy chcą prowadzić zajęcia w Gnieździe. Chodzi o to, żeby było wiadomo czy osoba ubiegająca się o prowadzenie zajęć ma uprawnienia i kompetencje.

Według WCRS nie ma możliwości prowadzenia zajęć za w zamian robienia grupy bezpłatnej. Jedyne rozwiązanie jest takie, że miasto za zapłaci za zajęcia lub będzie wynajem – musi w tym wypadku być nasza zgoda i Wydziału Partycypacji Społecznej i wiąże się to z dużą ilością biurokracji.

Jest problem z mobilizacją osób, które chcą coś robić w Gnieździe – jeśli się zgłaszają to przychodzą na chwilę i odchodzą.

Koszty i zajęcia na Potebni:

- ruszyła joga – zapłacimy za to około 1800 zł do końca roku,
- stretching – jest prowadzony bezpłatnie, choć pewnie trzeba będzie zacząć płacić jakąś małą stawkę,
- klub bobasa - będzie kosztował 120zł za zajęcia,
- rusza druga grupa pilatesu dla seniorów,
- gimnastyka korekcyjna - około 150zł, nie podejmujemy uchwały, jak będzie potrzeba to później mailowo to przegłosujemy.





- oferta kina – najbliższe seanse mogą być 2 i 16 października – tematy na przykład o klimacie, partycypacji. Wstępnie przyjmujemy pomysł, czekamy na zgodę i finanse od miasta.

3 głosy członków Zarządu za realizacją pomysłu kina, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.  
Razem: około 19 000 zł.

### 3. Fundusz Osiedlowy - aktualne informacje. Planowane spotkanie z UMW. (Pismo RO/2332/2020 i mail #4468)

Urząd organizuje spotkanie w sprawie Funduszu Osiedlowego.

### 4. Korespondencja przychodząca i wychodząca:

1. #4392 problem z nielegalnym parkowaniem przy ul. Wittiga - pismo mieszkańca. Omówienie problemu i rozważenie ewentualnych rozwiązań  
Miasto powinno egzekwować prawo, które podjęło. Moglibyśmy napisać pismo do WIM czy jest problem, żeby utworzyć tam pas postojowy. Pomysł postawienia słupków lub zmiany organizacji ruchu. Czekamy aż wnioskodawca uzupełni braki formalne.
2. #4343 pismo mieszkanki ws. oznakowania progów zwalniających przy ul. Mielczarskiego. Rozpatrzenie i przekazanie do właściwej jednostki.
3. #4444 Powtórny wniosek o poparcie projektu "Zdrowe Sępólno"  
Projekt dotyczy edukacji dotyczącej ekologii i diety. Projekt jest nieodpłatny, wniosek dotyczy udostępnienia lokalu.

Głosowanie nad poparciem projektu:

1 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący.

Zarząd postanowił zaprosić Panią na spotkanie, żeby dowiedzieć się więcej na temat projektu.

Postanowiono, że następne Zebranie Zarządu odbędzie się 6.10.2020.

4. Aleja Wielkiej Wyspy - na spotkaniach z WI uzgodniono zostało, że Rada Osiedla otrzyma szereg dokumentów (m.in. planowaną liczbę drzew do wycinki, projekt tymczasowej organizacji ruchu). Dokumentów nie przesłano. Omówienie sprawy.
5. MPWiK  
Omówienie pisma do MPWiK w sprawie stanu sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na osiedlu.
6. Spółdzielcza/Olszewskiego/Promień  
Złożyliśmy pismo z zapytaniem czy mogą zostać zabezpieczone korzenie przed rozjeżdżaniem i czy drzewo może być chronione. Dostaliśmy informację zwrotną, że prawnie dąb nie może być chroniony indywidualnie. Omawiane drzewo jest cennym okazem i należy rozważyć zmianę organizacji ruchu oraz zmienić miejsce na kontenery. Planują zrobić słupki od spółdzielczej. Wydział Środowiska proponuje, żeby wjazd był nie od ul. Promień tylko od ul. Spółdzielczej.

5. **Odbędzie się spotkanie z Dyrektorem firmy Eneris ws. odbioru odpadów przy ul. Spółdzielczej oraz ws. kontenerów na odpady zielone.**

6. **Omówienie dalszych działań w związku z brakiem zatwierdzenia przez Kancelarię Prezydenta notatki ze spotkania z Prezydentem Wrocławia w dn. 22.02.2019**

Zostaliśmy poproszeni o napisanie notatki i miała być potwierdzona przez Wydział Partycypacji Społecznej. Do tej pory to nie zostało zrobione. Omówienie dalszych działań w tej sprawie.

7. **WBO**

Radna Iwona Jędrychowska chce zrobić głosowanie na Potebni i Pautscha od środy do niedzieli. Postanowiono zebrać chętnych wśród radnych i pracowników i zorganizować głosowanie w obu miejscach.

8. **Inne sprawy bieżące. Zapytania, wnioski, skargi.**

a. Rolety Potebni 41

Rolety są zaplanowane w ZIM na przyszły rok.

b. Lodówka

Jest schowana pod wiatą. Problem jest w tym, że nie ma obsługi lodówki i była zamknięta z powodu COVID. Był również problem, że lodówka stała blisko miejsca składowania odpadów. Gdyby kubły stały w miejscu do tego przeznaczonym (we wnęce) to by nie było problemu z miejscem na lodówkę, ponieważ byłaby zachowana stosowna odległość. W przeciwnym wypadku należy znaleźć inne miejsce i osobę, która by ją serwisowała. Omówienie regularnego odbioru żywności ze sklepów.

Zebranie zakończono o godzinie 20:39.

Protokół sporządził Kamil Stasiak.

*Przyjęto dn. 20.10.2020*  
Biskupin-Segolno-Dąbia-Bartoszewice  
*Mateusz Janusz*  
Przewodniczący Zarządu  
Mateusz Janusz